
 

vastgesteld 

 

VERSLAG van het Medezeggenschapsoverleg van de regio Goeree-Overflakkee op woensdag 

30 augustus 2023 van 13.00 tot 14.30 uur in gebouw de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

Bewonersraad: Laura Brouwer, Glenn Ramdayal, Mark Edewaard, Cock Visser (coach) 

CR: Leo Molendijk, Miranda Kers 

OR: Jan van Hassent 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Leo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

 

Voorstel sluitingsdagen dagbesteding 2024 – Kees-Jan Visbeen 

Kees-Jan licht toe waarom er voor 2024 voor deze sluitingsdagen dagbesteding is gekozen. 

Om Zuidwester breed dezelfde lijn aan te houden, zijn de voorgestelde sluitingsdagen 

dagbesteding met de andere regio’s afgestemd. Omdat het niet voor alle cliënten fijn is dat de 

studiedagen dagbesteding altijd op een vrijdag plaats vinden (i.v.m. een lang weekend), is er voor 

gekozen om deze wisselend op weekdagen plaats te laten vinden. 

Het Medezeggenschapsoverleg gaat accoord met de voorgestelde sluitingsdagen dagbesteding 

voor 2024. 

Hiermee zijn ze vastgesteld en zullen ze in de regio worden gecommuniceerd. 

 

Mededelingen – Judith de Bruijn 

• Jubileumviering 

o Komende zaterdag 2 september vindt de Truckrun plaats. Dit was nog een beetje 

spannend i.v.m. de af te geven vergunning vanwege de sluitingen van de 

Heinenoordtunnel, de Haringvlietbrug en de N59. 

o I.v.m. het jubileumjaar is er voor alle deelnemers (chauffeurs, cliënten, medewerkers 

en vrijwilligers) van de Truckrun, maar ook voor iedereen op het Cliëntenfeest op 28 

september een attentie vanuit de regio. 

o Tijdens het Cliëntenfeest op 28 september vindt er een optreden van een artiest 

plaats in de Meerpaal. Ook komt die dag de burgemeester langs. 

o Gisteren, dinsdag 29 augustus, heeft de luchtkussendag plaats gevonden. 

 

• Stand van zaken RMT 

o Omdat de vacatures voor het vertrek van Ingrid Raven en Erik de Groot geen 

benoembare kandidaten hebben opgeleverd, is er intern een oproep geweest voor het 

werven van 3 trainee zorgmanagers. Hiermee werd gelijk voldaan aan het jaarplan 

waarin we als actie hebben opgenomen om talenten in de regio meer kansen te 

geven. De oproep had 9 reacties opgeleverd en het is, na gesprekken gevoerd te 

hebben, gelukt om 3 trainee zorgmanagers aan te nemen. De 3 trainee zorgmanagers 

krijgen een kleinere scope dan de andere zorgmanagers, een buddy, een klasje om ze 

wegwijs te maken in de systemen en een coach (Corine van Die – interim 

zorgmanager) die tot het eind van het jaar 2 dagen in de week aanwezig zal zijn. 

o Rond 1 oktober zal er weer een compleet RMT zijn dat bestaat uit 9 zorgmanagers en 

3 trainee zorgmanagers. 

o Dorien v.d. Vrie heeft haar traineeship afgerond en per 1 september wordt zij 

zorgmanager van een groter cluster. 

o Alle ‘oud’ zorgmanagers helpen nog mee met het opstellen van de begroting voor 

2024. 



 

o Omdat er in de Werf te weinig werkplekken en geen zit-sta bureaus zijn, worden er 4 

bureaus vervangen door zit-sta bureaus en zijn er 4 extra zit-sta bureaus aangeschaft 

Ook wordt de ruimte van de nachtdienst aangepakt. Hierdoor zijn er straks 17 arbo 

conforme werkplekken in de Werf. Ook komen er op de bureaus dubbele 

beeldschermen waardoor ook de ondersteunende diensten (waaronder de planners) 

en de business partners gebruik kunnen gaan maken van de faciliteiten van de Werf. 

 

Mededelingen – CR 

Leo deelt mee dat er gisteren een overleg over de waskosten heeft plaats gevonden. Dit overleg 

betrof voornamelijk waspakket 4. Zuidwester breed maken 315 cliënten (= een derde van het 

totaal aantal cliënten) gebruik van dit pakket. Voor dit pakket wordt per cliënt een gemiddelde 

prijs betaald. Omdat geconcludeerd wordt dat een derde van de cliënten hiervoor teveel betaald, 

is besloten over te gaan naar individuele facturatie. Door Zuidwester/de CCR zal nog wel goed 

gekeken worden naar het plafondbedrag. De bedoeling is dat er per 1 januari 2024 overgegaan 

wordt naar een nieuw systeem. 

 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 21 juni 2023 

Judith heeft (nog) geen antwoord ontvangen op de 2 brieven die verstuurd zijn aan de Raad van 

Bestuur inzake: 

• Gevolgen van herinvoering inkomensafhankelijke bijdrage WMO; 

• Gevolgen wetsvoorstel Maatwerk regeling PGB. 

Aan de ambtelijk secretaris zal aangegeven worden dat er waarde aan gehecht wordt dat hierop 

een antwoord wordt geformuleerd. 

 

Het verslag van het Medezeggenschapsoverleg van 21 juni 2023 wordt vastgesteld. 

 

Terugblik 1ste halfjaar regio GO 

Vanmorgen heeft de samenvatting van het afgelopen halfjaar als bijlage bij de Regionieuwsbrief 

gezeten. Vanwege haar vakantie en privé omstandigheden is het Judith helaas niet eerder gelukt 

om deze door te sturen. 

Judith neemt puntsgewijs de 4 subthema’s zoals weergegeven in de samenvatting door. 

 

Door Dorien v.d. Vrie en Yvette Dubois is binnen de regio een onderzoek gedaan naar de vraag 

wat een PNIL’er zou overtuigen om PIL’er te worden. Deze presentatie zal morgen tijdens de 

Strategiedag aan het RMT en de bordgroepleden worden gepresenteerd. 

De grootste reden waarom een PNIL’er als PNIL’er wil werken is de vrijheid om te werken 

wanneer je kan. Omdat dit niet past zoals ons werktijdenbesluit in elkaar zit, is het voor een 

PNIL’er lastig om PIL’er te worden. Interessant is wel dat PNIL’ers reageren op vacatures. Op 

verzoek van Judith neemt Jan dit punt mee naar de OR. 

 

De aanbesteding voor Eigenz voor 2024 is weer binnen gehaald. 

 

M.b.t. de woningbouw van projectontwikkelaar AM is er door de landschapsarchitect een integraal 

afgestemde plattegrond gemaakt om aan te geven hoe we het terrein in willen gaan delen. 

Binnenkort gaat Judith samen met de landschapsarchitect, de afdeling Vastgoed en het bestuur 

van de kinderboerderij een rondje over het terrein lopen zodat de plattegrond definitief gemaakt 

kan worden. 

 

De regio Goeree-Overflakkee heeft voor dit jaar een negatieve taakstelling van 1,5 miljoen. Nu we 

een half jaar onderweg zijn, kunnen we constateren dat we ruim binnen de begroting werken. 

Het uiteindelijke doel is dat de regio zich weer zelf kan bedruipen. 

 



 

De zorgmanagers en het Planburo hebben in de zomerperiode keihard moeten werken om de 

diensten ingevuld te krijgen. M.b.t. de invulling van de diensten hebben we veel last van no-shows 

van uitzendkrachten als gevolg van de wegafsluitingen (voornamelijk die van de N59). 

Op dit moment zijn er ook nog veel open diensten. 

Complimenten zijn er voor de zorgmanagers hoe de roosters aan de voorkant waren ingericht. De 

uitdagingen van de wegen kwamen er extra bij. 

 

Brief Raad van Bestuur inzake zorgmanagers 

In het vorige Medezeggenschapsoverleg van 21 juni heeft Judith haar zorgen over de belasting 

van de zorgmanagers uitgesproken. 

Omdat alle signalen hierover helpend zijn, is er om die reden vanuit de Bewonersraad een brief 

aan de Raad van Bestuurd gestuurd. 

Leo en Jan geven aan dat ze het fijn hadden gevonden als deze brief ook namens de CR en de OR 

was geschreven waardoor het een gezamenlijke brief vanuit de medezeggenschap was geweest. 

Na het proces met elkaar besproken te hebben en goede vervolgafspraken hierover gemaakt te 

hebben, wordt geconcludeerd dat de inhoud van de brief nog steeds van toepassing is. 

Besloten wordt dat de OR e.e.a. mondeling onder de aandacht brengt van de Raad van Bestuur, 

de CR doet dit met een schriftelijke aanvulling op de brief van de Bewonersraad. 

 

Presentatie functie Ombudsman - Mark Edewaard 

Mark geeft een presentatie. 

Volgende week heeft hij hierover een afspraak met Marcella Karstens (cliëntvertrouwenspersoon 

LSR) over hoe dit in te gaan bedden binnen Zuidwester. 

De leden van het Medezeggenschapsoverleg zijn erg enthousiast over de presentatie van Mark. 

Een ombudsman zou prima kunnen passen tussen de klachtenfunctionaris en de 

cliëntvertrouwenspersoon: een soort van klantenservice voor de cliënten – help mij de weg. 

Voor het volgende Medezeggenschapsoverleg zal de terugkoppeling van Mark over zijn gesprek 

met Marcella worden geagendeerd. 

 

Rondvraag 

• Sinds de waterstoring van afgelopen mei zijn er nog steeds werkzaamheden zichtbaar bij de 

Westerschelde woningen (de grond ligt daar nog open). Judith geeft aan dat de waterleiding 

daar open is blijven liggen i.v.m. het opvragen van offertes om de waterleiding te gaan 

vervangen. Binnen nu en 1,5 week wordt het gat gedicht. 

• De vraag hoe het zit met het vertrek van een gedragsdeskundige en de communicatie 

hierover neemt Judith mee naar Jeanette Jongsma (directeur ECZ). De gedragsdeskundigen 

vallen onder het ECZ. 

 

Sluiting 

Het volgende Medezeggenschapsoverleg vindt plaats op woensdag 18 oktober a.s. van 13.00 tot 

14.30 uur. 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Leo de vergadering. 


